
  

1 
 

 Styrelseprotokoll nr 2021:07 
Sammanträdesdatum 7 juni 2021 Bunkris 

Närvarande: Sören Arnström (ordf.), Chris Larsson, Birgitta Eklund, Margareta Glock, Marie-

Louise Israelson, Cissi Ridderstolpe, Göran Nordahl, Lars-Erik Torstenson, Britt-Inger 

Hahne, Greta Tellström, Bengt Kranz, Tommy Svensson  

Ej närvarande:    

§ 1 Mötets öppnande 
Sören hälsade alla välkomna till dagens möte. Vi började mötet med en kort presentation av 

oss alla. 

§2 Fastställande av dagordning 
Fastställdes  

§ 3 Val av protokolljusterare 
Britt-Inger Hahne 

§ 4 Föregående Protokoll 
 Lades till handlingarna  

§ 5 Ekonomi 
Vår ekonomi är fortsatt god, mycket på grund av att vi inte genomfört alla aktiviteter vi 

planerat för.  

Vi beslutade att även i år söka bidrag från Stockholm Stad, Birgitta gör detta 

§ 6 Medlemsläget 
Tommy meddelade att vi just nu har 691 medlemmar 

§ 7 Aktiviteter 
Sören konstaterade att de aktiviteter vi genomfört på smittsäkert sätt under våren har varit 

mycket bra och uppskattade av de som deltagit. Däremot märker vi att det blir fler 

avbokningar än vanligt på grund av Pandemin.  

7.1 Kvarvarande aktiviteter i vår 

• 2125 Guidning i Hagaparken, genomförs med 2 omgångar 14/6 

7 .2 Planering av våren 2022  

Chris och Cissi har tillsamman gjort en tidplan på vilka datum som gäller i höst för 

planeringen av vårprogrammet 2022.  

• 14/10 Sista dag för manus 

• 8/11 Genomgång av programmet på styrelsemöte 
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• 25/11 Programmet till tryckeriet 

• 15/12 Bokningsbart på webben 

Innan Cissi lägger ut det nya programmet officiellt så har vi alla testat av att det fungerar att 

boka aktiviteter och att mailen kommer som de ska. Eftersom det inte finns någon testmiljö 

lägger Cissi upp aktiviteterna på hemsidans kalender med datum nästa år. Det är mycket 

viktigt att vi testar så snabbt som möjligt för att det inte ska få konsekvenser genom att 

aktiviteter som tillhör det kommande programmet dyker upp så att alla kan se dem inte bara 

styrelsen. 

§ 8 Hemsidan 
Chris gör en text som läggs ut på hemsidan som informerar om höstens program.  

§ 9 Mail till medlemmar 
Vi kommer inte att sända något mail just nu.     

9.1 hur ska vi kommunicera med medlemmar 
Sören anser att det system vi använt till för mail är ett bra system men inte så enkelt att 

hantera för den som ska sända mail. Vi behöver något program som kan användas av alla i 

styrelsen som exempel när Tommy sänder mail till de som inte får programmet i brevlådan 

utan hämtar själva.  

Greta berättade att hon använder ett system Loopia.se när hon sänder gruppmail i en förening. 

Loopia har en årskostnad. Sören och Cissi m fl tittar på Loopia för att se om det är något vi 

kan byta till. 

Vi är övertygade om att vi behöver ett sätt att kommunicera nya aktiviteter och även annan 

information för att få våra medlemmar att gå in på hemsidan och både Mail och SMS kan vara 

bra. Den här frågan tar vi upp på nästa styrelsemöte den 6 september.  

§ 10 Övrigt 

10.1 Skrivelse från Posten Seniorer Norrköping  
Lokalföreningen har inte tagit ut någon årsavgift för 2021 då de inte haft några aktiviteter 

under 2020 och inte planerar några för 2021. Enligt Stadgarna är det endast Centralstyrelsen 

som kan ändra på årsavgifter. Lokalföreningen har inte fått något bidrag från Centralstyrelsen 

av den anledningen vilket de ifrågasatte.   

Britt-Inger föreslog att Centralstyrelsen kollar hur PostNords villkor för att få bidrag ser ut, 

det är viktigt att vi följer dessa villkor.  

Vi i vår styrelse anser att Norrköping bör ändra sitt beslut och ta in årsavgiften från sina 

medlemmar samt att planera för aktiviteter under hösten. Sören tar med sig det till 

ordförandekonferensen i september.  

10.2 Kontakt med taltidning 
Vi har fått en förfrågan från Mats Carlsson som ska göra en artikel om Stockholm i gamla 

tider ”Staden som försvann” och vill ha information om Posten förr i tiden. Han har haft en 

intervju med Rolf Pettersson som har jobbat inom Brev och Paket, Mats vill även veta lite om 

arbetet på ett Postkontor och i kassan.  
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Birgitta hänvisar Mats till Malin Valentin på Postmuseum  

10.3 Glenn Miller Orchestra, mail från Ulla Regeheim  
Ulla har har bokat denna aktivitet tidigare, nu vill hon att någon i styrelsen anmäler sig till 

GMO:s mejllista för att vi även fortsättningsvis kan ha den här typen av aktiviteter. Bengt 

kommer att anmäla sig till mejllistan.  

10.4 Kuvertering  
Vi kuverterade programmet för hösten 2021. Vi konstaterade att vi hade beställt för få program 625 

var beställda. Vi fattade då beslut om att INTE sända program till nya pensionärer s.k värvningsbrev 

den här gången utan endast till våra medlemmar.  

Inför beställning av Våren 2022 program ska vi även beställa 2500 kuvert av tryckeriet som trycker 

programmet.   

 

Avslutning 

Sören tackade för ett bra möte. Och Tack vare Britt-Inger och Greta kunde vi även njuta av en 

fika innan kuverteringen.  

Styrelsemöten hösten 2021 

• Måndag 6/9 kl. 11.00 – 16.00 Planeringsdag lokal Bunkris Middag efter M-L bokar 

bord på en restaurang 

• Måndag 27/9 kl. 10.00 – 13.00 Styrelsemöte lokal Vilnius 

• Tisdag 19/10 kl. 10.00 – 13.00 Styrelsemöte lokal Vilnius 

• Måndag 8/11 kl. 10.00 – 13.00 Styrelsemöte lokal Vilnius 

• Måndag 6/12 kl. 10.00 – 13.00 Styrelsemöte med kuvertering lokal Bunkris 

 

 

Vid protokollet:  

  

Marie-Louise Israelson  

Justeras: 

 

Sören Arnström (ordf.)    Britt-Inger Hahne 


